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Samen uit en samen thuis 
 

DA en PCOB samen een 
dagje uit. Omdat zowel de 

CDA afdeling Purmerend als de 
PCOB afdeling Purmerend in de 
planning hadden om een be-
zoek aan de Tweede Kamer der 
Staten Generaal te brengen, 
leek het een goed idee om dit 
gezamenlijk te doen.  
Dus op donderdag 15 september jl. 
stond om 11.45 uur de bus gereed 
op het parkeerterrein van Albert 
Heijn om ons naar Den Haag te 
vervoeren. Nadat wij allemaal gron-
dig waren gecontroleerd bij de in-
gang van het parlementsgebouw, 
werden wij ontvangen in de fractie-
kamer van het CDA door onze 
plaatsgenoot en fractielid Pieter 
Heerma en onze oud wethouder 
Mona Keijzer.  
Natuurlijk kwam het gesprek op de 
zorg. Beide Kamerleden hadden het 
moeilijk met het huidige beleid. 
Mona stelde, dat je je zou moeten 
voorstellen dat het je eigen moeder 
maar zou treffen. Na het gesprek en 
discussie met Pieter en Mona begon 
de rondleiding door het gebouw van 
de Tweede Kamer. Interessant en 
vooral het bezoek aan de biblio-
theek waar alle kamer verslagen 
zijn opgeslagen. Het bleek ook de 
ruimte te zijn waar indertijd de be-
langrijke beslissingen zijn genomen 
over het beëindigen van de treinka-
ping bij Wijster in Drenthe.  
Ook een bezoek aan de vergader-
zaal kon niet ontbreken. Helaas was 
er weinig ‘vuurwerk’. De minister 
die aan het woord was behandelde 
een aantal ingediende moties en gaf 
het advies deze te verwerpen. Ge-
zegd mag worden dat dit gezamen-
lijk uitstapje een succes was. Wel-
licht voor herhaling vatbaar? 

 

 
 

Geoffrey Nijenhuis 
 

oals u ongetwijfeld al hebt ver-
nomen, heeft onze wethouder 

Geoffrey Nijenhuis om persoonlijke 
redenen zijn functie als wethouder 
van Purmerend neergelegd. Een 
moedig en weloverwogen besluit. Er 
zijn soms belangrijker zaken in het 
leven dan een wethouderschap. 
Graag wil ik Geoffrey bedanken voor 
alles wat hij niet alleen voor Purme-
rend, maar ook voor CDA Purme-
rend heeft gedaan.  

 
 

Eveline Tijmstra 
 

et politieke leven gaat door, 
zodat ook adequaat gerea-

geerd diende te worden op het 
invullen van de ontstane vacatu-
res, zodat de continuïteit van de 
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betrokkenheid van het CDA in 
de politiek van Purmerend ge-
waarborgd kon worden. U hebt 
het ongetwijfeld wel in de krant 
gelezen, dat Eveline Tijmstra 
als wethouder de portefeuille 
van Geoffrey Nijenhuis zal 
overnemen.  
 

 
 

Jaap Veenstra 
 

e vacature die binnen de 
fractie is ontstaan door het 

vertrek van Eveline uit de frac-
tie, zal worden ingevuld door 
Jaap Veenstra, die de porte-
feuille van Eveline zal overne-
men. Ook Jaap Veenstra is voor 
velen geen onbekende. Als CDA 
hebben wij aangetoond ade-
quaat en snel te kunnen hande-
len in soms onvoorziene en 
onverwachte situaties. Ik denk 
dan ook en weet eigenlijk ze-
ker, dat het CDA met deze wij-
zigingen een even sterke en 
betrouwbare partner binnen het 
college en gemeenteraad van 
Purmerend zal zijn. Ik wens 
Eveline en Jaap veel succes in 
hun functie. 
 

Jan Schuuring, voorzitter 
 
Op stap met Mona  
 

ieuwsgierig naar het 
dagelijks reilen en zei-

len in de Tweede Kamer stap 
ik in de trein naar Den Haag, 
op weg naar een dag meelo-
pen met Mona Keijzer.  
Aangekomen op het plein loop 
ik langs de marechaussee het 
Tweede Kamergebouw binnen 
en net voor ik mij wil melden 
aan de balie staat er een bevei-
liger voor me. Eerst moet ik 
door de beveiligspoortjes. Tas 

afgeven, schoenen uit, om ver-
volgens via een U-bocht weer 
terug te komen bij dezelfde 
balie om mij te melden. Legiti-
matie afgeven, bezoekerspas in 
ontvangst nemen en dan door 
de poortjes naar de centrale 
hal. Zo, ik ben binnen.  
 

k wacht in de werkkamer op 
Mona en maak gebruik van 

het moment om tal van vragen 
over de dagelijkse praktijk af te 
vuren op haar persoonlijk me-
dewerker. Daarna woon ik de 
fractievergadering van de CDA-
fractie bij. Hoewel de onder-
werpen meer in aantal, meer 
divers en ingewikkelder zijn en 
de belangen groter, herken ik 
veel van wat ook in mijn eigen 
fractie gebeurt. Men is goed 
voorbereid, waardoor veel niet 
meer besproken hoeft te wor-
den, er wordt met veel humor 
vergaderd, er vinden serieuze 
inhoudelijke discussies plaats 
en er wordt nagedacht over 
strategieën om op inhoud zo-
veel mogelijk te bereiken.  
 

ijdens de lunch maak ik van 
een afstandje kennis met 

de landelijke pers. In de kanti-
ne zit Dominique van der Heyde 
te praten met Kamerleden en 
op de zogenaamde ‘tippelzone’ 
zie ik Frits Wester rondhangen. 
Journalisten die op zoek zijn 
naar nieuws. Ook dat is de wer-
kelijkheid waar Kamerleden zich 
tussen begeven en waar ze mee 
om moeten kunnen gaan. Ieder 
moment van de dag moet je er 
klaar voor zijn om plotseling 
antwoord te geven voor een 
draaiende camera.  
 

 
 

Eveline Tijmstra en Mona Keijzer 

k sluit aan bij een grote 
CDA-afdeling uit Zeeland 

voor de rondleiding door het 
gebouw. Tijdens het bezoek aan 
de plenaire zaal vinden net de 
stemmingen over alle moties 
plaats. Het is bijzonder om de 
gehele Kamer op deze manier 
aan het werk te zien. Daar waar 
in de gemeenteraad alle tijd 
genomen wordt om moties in te 
dienen en erover te discussië-
ren worden hier alleen in een 
rap tempo het nummer van de 
motie en de indiener genoemd 
door de voorzitter. Vervolgens 
telt de voorzitter ook in een 
snel tempo de partijen die voor 
stemmen om direct de conclusie 
te trekken of de motie is aan-
genomen of is verworpen. 
Voordat ik erover heb kunnen 
nadenken waar een motie over 
gaat, begint de riedel van de 
volgende motie al. Het is een 
fascinerend schouwspel.  
 

adat het plenair stemmen 
is afgerond rent Mona te-

rug naar de fractiekamer waar 
een groep van 50 CDA-leden 
van een afdeling uit het land op 
haar zit te wachten. Ze gaat 
zitten en houdt een onafgebro-
ken boeiend verhaal over de 
zorg. Ongelofelijk dat je zo snel 
kunt schakelen, komend uit een 
plenaire vergadering.  
Aan het einde van de dag ga ik 
vol van alle indrukken terug 
naar Purmerend om mijn eigen 
vergadering te leiden. Wie weet 
keer ik in te toekomst nog eens 
terug naar Den Haag. 
 

Eveline Tijmstra 
 

Investeren in voor-
schoolse voorzieningen 
 

et CDA vindt het be-
langrijk dat de voor-

schoolse voorzieningen, de 
kinderopvang en de peuter-
speelzalen, in Purmerend 
voor alle kinderen toeganke-
lijk zijn.  
Behalve dat deze voorzieningen 
soms noodzakelijk zijn voor 
tweeverdieners, is het goed 
voor de ontwikkeling van het 
jonge kind. Het belang van sa-
men spelen, sociale vaardighe-
den ontwikkelen en ontwikke-
ling van taal voor kinderen die 
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dit nodig hebben, wordt nog 
weleens onderschat. Kinderen 
die binnen de voorschoolse 
voorzieningen spelenderwijs 
worden gestimuleerd in hun 
ontwikkeling maken een goede 
start op de basisschool.  
 

ok landelijk is er veel aan-
dacht voor het belang van 

de peuterspeelzaal en de kin-
deropvang. Op dit moment ver-
schillen de kwaliteitseisen en de 
wijze van financieren tussen de 
peuterspeelzalen en de kinder-
opvang. Onder de noemer ‘har-
monisatie’ wil het Rijk het ver-
schil tussen beide voorzieningen 
opheffen per 1 januari 2018. 
 

 
 

Kinderdagverblijf 
 

Dit betreft het gelijktrekken van 
alle wettelijke regels, eisen en 
de financiering van beide vor-
men van opvang. Daarnaast 
stelt het Kabinet landelijk 60 
miljoen euro beschikbaar aan 
gemeenten voor het uitbreiden 
van het voorschoolse aanbod 
voor peuters. De harmonisatie 
van de kwaliteitsregels en be-
kostiging en het extra geld dat 
landelijk beschikbaar wordt 
gesteld voor peuteropvang bie-
den kansen voor Purmerend. 
Reden voor het CDA om het 
college te vragen op welke wij-
ze zij zich inspant om ervoor te 
zorgen dat alle kinderen ge-
bruik kunnen maken van een 
passende plek bij de peuter-
speelzaal of kinderopvang. 
 

n de uitgebreide beantwoor-
ding van de vragen geeft het 

college aan dat zij samen met 
de peuterspeelzalen en andere 
partners zoals het Centrum 
voor Jeugd en Gezin (CJG), 
Spurd en het onderwijs, toe-
werkt naar een aanbod waarin 
de behoefte van het kind cen-
traal staat. Innovatie en ont-
schotting moet leiden tot deze 

verandering. Twee goede voor-
beelden worden in de beant-
woording aangehaald: 

 
Peuter-/kleutergroep in 

Purmer-Noord 
n de Purmer-Noord formeren 
basisschool De Akkerdijk 

(Dalton Onderwijs) en peuter-
speelzaal Pinkeltje een geza-
menlijke peuter-/kleutergroep 
op de locatie het Zichthof. In dit 
nieuwe concept wil men een 
meer uitdagende omgeving 
creëren voor de oudste peuters 
en jongste kleuters; een soepe-
le doorstroom van de peuters 
naar de basisschool bevorde-
ren; een verbeterde overdracht 
in de doorgaande leerlijn. Ver-
der is vanwege de samenwer-
king tussen peuterspeelzaal en 
basisschool de overstap niet zo 
groot en hoeven peuters niet 
meer te wennen. 
 

Wijkaanpak in Overwhere 
 en Wheermolen 

en ander voorbeeld is de 
nieuwe werkwijze die wordt 

toegepast in Overwhere en 
Wheermolen. In deze wijkaan-
pak werken de peuterspeelzalen 
in de wijken nauw samen met 
een team professionals: een 
logopedist, wijkverpleegkundi-
gen en een pedagogisch advi-
seur van het CJG en een me-
dewerker van Spurd. Door pro-
fessionals op de groepen, is de 
hulp aan de kinderen sneller en 
meer laagdrempelig. Leidsters 
van de peuterspeelzalen krijgen 
tips van de logopedist en ortho-
pedagoog waardoor de aan-
dacht voor de ontwikkeling op-
timaal is. 

Eveline Tijmstra 
 

Week tegen 
eenzaamheid 2016 

 

ls je aan eenzaamheid 
denkt, denk je waar-

schijnlijk eerder aan opa's 
en oma's in een verzor-
gingshuis dan aan jongeren.  
Toch komt het onder deze laat-
ste groep ook veel voor. Zeg-
gen dat je je eenzaam voelt, 
dat doe je niet zo gauw. Jonge-
ren zijn zich er ook niet altijd 
van bewust dat het eenzaam-
heid is waar ze last van hebben. 

Maar het nare gevoel vanwege 
liefdesverdriet, gepest worden 
of nergens bij horen kent ieder-
een wel. Dat is eenzaamheid. 
 

Eenzaamheid onder jongeren 
enzaamheid komt veel voor 
onder jongeren, vaker dan 

je denkt. Voor de meeste jon-
geren is eenzaamheid geen 
dagelijks probleem.  
 

 
 

Ze zijn weleens eenzaam, maar 
hebben er geen last van. 
Niemand vindt dat eenzaamheid 
een fijn gevoel is, maar het 
heeft zo zijn nut bij de ontwik-
keling van jongeren naar vol-
wassenheid. Jongeren leren 
zichzelf hierdoor kennen en 
groeien er overheen, het ver-
sterkt hun zelfbewustzijn. Soms 
gaat het mis bij deze ontwikke-
ling. Dan is de eenzaamheid niet 
iets wat voorbij gaat, maar een 
gevoel waar een jongere maar 
niet vanaf komt. Je kunt je daar 
behoorlijk rot bij voelen en het 
kan van grote invloed zijn om je 
toekomstige leven. Veel mensen 
denken als je het over een-
zaamheid hebt vooral aan oude-
re mensen. Het is echter belang-
rijk om te realiseren dat ouderen 
niet het alleenrecht op een-
zaamheid hebben. Bij eenzaam-
heidsbestrijding is er meer aan-
dacht nodig voor verschillende 
groepen, waaronder jongeren. 
 

Week tegen de 
eenzaamheid 2016 

ok dit jaar doet het CDA 
weer mee met de landelij-

ke week tegen eenzaamheid.  
 

 
 

Samen met de oprichters van 
de Facebookpagina ‘Eenzaam in 
Purmerend’ organiseerden we 
een ‘Kom erbij!’ activiteit op 
zaterdag 1 oktober 2016. Afge-

O 

I 

I 

E 

A 

E 

O 



Nieuwsbrief CDA Purmerend, oktober 2016   4 

lopen jaren hebben we actief 
aandacht gevraagd voor de vele 
mensen die zich eenzaam voe-
len in Purmerend. Dit jaar wil-
den we graag iets doen voor 
mensen tijdens de landelijke 
week tegen eenzaamheid. De 
ervaring van de initiatiefnemers 
van de facebook-pagina is dat 
voor mensen die niet vaak weg-
gaan de weekenden vaak lang 
en stil zijn. Daarom hebben we 
samen met hen een dag in het 
weekend uitgekozen voor een 
activiteit. De mensen die zich 
aanmelden kennen elkaar niet.  
 

 
 

We gaan samen bowlen waarbij 
we onder het genot van een 
hapje en een drankje nader 
kennis kunnen maken.  
Daarnaast willen we met tien 
verschillende posters later zien 
hoe divers eenzaamheid kan 
zijn onder jongeren. Hiermee 
hopen wij andere mensen te 
inspireren om met elkaar het 
gesprek te voeren over wat 
eenzaamheid is en wat we hier 
samen aan kunnen doen. 
 

Eveline Tijmstra 
 
Warm EU-betoog van 
Europarlementariër Wim 
v. d. Camp in Zaandam 
 

p uitnodiging van het 
CDA Zaanstad bezochten  

fractievoorzitter Eveline Tijm-
stra en commissielid Anne-

miek Nuijens de lezing door 
Wim van de Camp in Krom-
menie bij de opening van het 
nieuwe politieke seizoen.  
Van de Camp toonde zich voor 
een volle zaal een warm pleit-
bezorger voor de Europese 
Unie. Hij wil van geen Nexit 
weten.”EU heeft ons veel ge-
bracht: Vrede, Welvaart, Open 
Grenzen, Export. Politici moeten 
dat duidelijker zeggen,’’ aldus 
de politicus die daarmee nut en 
noodzaak nog eens onder-
streepte. Ondanks de ernst van 
het onderwerp wist hij met een 
vleug humor en klare taal de 
toehoorders te boeien. 
 

im van de Camp werd in 
2009 gekozen als lid van 

het Europees Parlement, waar 
hij namens het CDA-deel uit-
maakt van de fractie van de 
Europese Volkspartij (EVP). 
“Het zijn onzekere tijden,’’ hield 
hij zijn gehoor voor. “Wij lossen 
die problemen niet op als NL 
alleen.’’ In zijn lezing kwam hij 
met een opsomming van de 
diverse problemen waar we 
gezamenlijk voor staan. De 
vluchtelingenstromen, de ont-
wikkelingen in Turkije en Syrië, 
de multiculturele samenleving 
en de plaats van de Islam, 
maar ook de Oekraïne en Rus-
land, de internationale handels-
verdragen CETA en TTIP. En 
dan is er ook Griekenland en de 
financiële problemen in de rest 
van Zuid-Europa. 
“Er wringt duidelijk iets! De EU 
is te groot, te afstandelijk ge-
worden, te veel blauwglazige 
kantoren in Brussel. Er leeft 
angst bij veel mensen: de we-
reld is ongrijpbaar en onhan-
delbaar geworden. Veel (natio-
nale) onzekerheden worden 
afgewend op de (internationale) 

EU. De financieel-
economische crisis 
van 2008 – 2014 was 
daar een belangrijke 
factor in. Het wegval-
len van klassieke zui-
len in de samenleving 
maakt plaats voor 
individualisering in 
plaats van hiërarchie. 
Dit leidt tot een toe-
nemend Nationalisme, 
als (geliefd!!) onder-

deel van het Populisme.’’ Met 
een Brexit-referendum als voor-
lopig hoogtepunt.  
 

 
 

Wim van de Camp samen met Jean-
Claude Juncker, voorzitter van de 

Europese Commissie 
 

Wim van de Camp verwacht 
voorlopig geen Brits exit en 
hoopt in zijn hart dat uitstel van 
de onderhandelingen uiteinde-
lijk nog een afstel wordt. 
Het is ook een slinger van de 
klok beweging. EU is buiten de 
EU populairder dan in de EU 
zelf. Er is sprake van een gene-
ratieconflict: de vredesgenera-
tie sterft uit; de mensen tussen 
de 40 en de 65 zijn het meest 
afstandelijk naar de EU.  
Toch verwacht Van de Camp 
dat de EU met de Balkanlanden 
zal uitbreiden. De toetreding 
van Turkije ziet hij de komende 
decennia niet gebeuren, ook de 
visumvrije status voor dat land 
niet. “Turkije: lid in 2023? Ik 
dacht het niet!’’, zegt hij stellig. 
“Met alles wat rond Erdogan en 
de Gülenbeweging gaande is in 
Turkije zijn ze verder weg dan 
ooit van de EU.’’ 
De EU moet kleiner, slagvaardi-
ger, met een veel betere taak-
afbakening. Wat doet de EU en 
wat doen we nationaal?  
Terug naar de EEG, alleen de 
interne markt? Dat kan niet 
meer in deze geïnternationali-
seerde wereld. Daarnaast moet 
de EU geen Project van de elite 
worden: dat is een gevaarlijke 
tweedeling. We moeten de 
mensen meer meenemen in de 
discussies over de toekomst 
van de EU. Meer accenten leg-
gen op scholen met lessen ge-
schiedenis, maatschappijleer, 
aardrijkskunde en economie. 
We moeten duidelijk staan voor 
de EU, ook in het CDA Verkie-
zingsprogramma 2017 – 2021, 
besluit hij. 
 

Annemiek Nuijens 
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CDA-fractievoorzitter Christien Kaltere uit Zaandam, 
Wim van de Camp en de leden van CDA Purmerend 
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Investeren in hulp  
bij het huishouden  
en dagbesteding 

 

e afgelopen jaren is er 
veel bezuinigd op de 

hulp bij het huishouden. Nu 
het lijkt alsof er financiële 
ruimte ontstaat bij de Wmo 
wil het CDA zo snel mogelijk 
een aantal maatregelen te-
rugdraaien en investeren in 
hulp bij het huishouden en 
de dagbesteding.  
Deze investering moet bijdragen 
aan het versterken van de sig-
naalfunctie waardoor sneller een-
zaamheid, beginnende dementie 
of achteruitgang gesignaleerd 
wordt en passende ondersteu-
ning geboden kan worden.  
 

 
 

hulp bij het huishouden 
 

Daarnaast draagt de investering 
voor een belangrijk deel bij aan 
het ontlasten van mantelzor-
gers en het voorkomen van 
zwaardere vormen van zorg.  
 

at het CDA hiermee wil 
bereiken is:  

 dat bij de gemeente de 
mindset verandert. Dat wil 
zeggen dat we bij hulp bij 
het huishouden niet altijd 
maar op zoek moeten naar 
méér zelfredzaamheid, maar 
dat hulp bij het huishouden 
gezien wordt als noodzake-
lijk voorziening en kansen 
biedt om ook andere doelen 
te bereiken.  
 

 dat inwoners weten dat zij op 
voldoende en niet steeds wij-
zigende ondersteuning kun-
nen rekenen als zij dat nodig 
hebben. 
 

 dat thuiszorgmedewerkers 
hun werk kunnen doen zon-
der zich druk te maken over 
alles wat ze niet voor een 
cliënt mogen doen omdat 
het is wegbezuinigd. En dat 

deze werknemers niet 
steeds een tijdelijk contract 
krijgen om daarna weer te-
rug te moeten vallen in de 
WW of bijstand.  

 

Huishoudelijke hulp en dag-
besteding essentieel bij lan-
ger thuis wonen  

ensen komen minder snel 
in aanmerking voor een 

verzorgings- en verpleegtehuis 
en moeten daarom langer zelf-
standig blijven wonen. Dit is 
alleen mogelijk als we ook be-
schikken over goede onder-
steuning in de hulp bij het huis-
houden en voorzien in vormen 
van dagbesteding.   
 

n de raad en commissiever-
gaderingen heeft het CDA al 

aangegeven zich grote zorgen 
te maken over de volhoudbaar-
heid  van het huidige beleid. 
Houden mantelzorgers dit vol 
op langere termijn? Kunnen de 
mensen die overgegaan zijn 
naar een particuliere hulp dit op 
termijn nog betalen terwijl de 
pensioenen alleen maar minder 
worden? Vanuit maatschappe-
lijk belang is het noodzakelijk 
dat deze voorzieningen op orde 
zijn. De effecten lijken mis-
schien op het eerste oog niet zo 
groot te zijn, maar op langere 
termijn is het risico dat mensen 
vereenzamen, vervuilen, dat er 
pas veel te laat gesignaleerd 
wordt dat mensen hulpbehoe-
vend zijn, dat mantelzorgers 
overbelast raken en dat mensen 
uiteindelijk eerder en dus lan-
ger gebruik moeten maken van 
andere en veel duurdere vor-
men van zorg.  
 

 
 

Hieronder de zes concrete 
maatregelen die het CDA voor-
stelt: 

1) Lichtste vorm hulp bij 
het huishouden beschik-
baar voor iedereen  
et CDA wil terug naar het 
voorzieningenniveau van 

2011. Alle vormen van hulp bij 
het huishouden, dus ook hbh1, 
moet voor iedereen beschikbaar 
blijven en toegekend worden op 
basis van wat nodig is. Het te-
rugdraaien van hbh1 onder de 
2,5 uur naar aanleiding van de 
uitspraak van de rechter moet 
geen tijdelijk maatregel zijn, 
maar structureel worden. 
 

2) Investeer in signaalfunctie 
 

 
 

huiszorgmedewerkers ko-
men vaak bij mensen thuis 

en kunnen goed signaleren. 
Bouw die functie uit met trai-
ning van het personeel en zorg 
voor een plek binnen de lokale 
zorgstructuur waar thuiszorg-
medewerkers hun signalen kwijt 
kunnen. Eenzaamheid, begin-
nende dementie maar ook oude-
renmishandeling zijn voorbeel-
den waar je veel sneller op kunt 
handelen als dit eerder gesigna-
leerd wordt. Dit is een belangrij-
ke meerwaarde ten opzichte van 
een particuliere hulp. 
 

3) Ontlast en adviseer  
mantelzorger  
ulp bij het huishouden en 
dagbesteding dragen bij 

aan het ontlasten van de man-
telzorger. Gebruik deze vormen 
van zorg ook hiervoor. Door dit 
soort vormen van ontlasten 
zorg je er voor dat mensen het 
volhouden om voor iemand te 
zorgen. Daarnaast moet er 
ruimte komen voor een profes-
sional om met de mantelzorger 
te kunnen overleggen over de 
zorg. Tijd die er nu eigenlijk niet 
is terwijl mantelzorgers daar 
soms wel behoefte aan hebben 
omdat zij vaak geen ervaring 
hebben met ouder worden en de 
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toenemende behoefte aan hulp 
en ondersteuning.  
 

4) Ruimte voor professional 
om werk te doen 
eef thuiszorgmedewerkers 
meer de ruimte om te doen 

in het huis waar de bewoner 
ook mee geholpen is. Dat kun-
nen mensen prima samen be-
palen. Thuiszorgmedewerkers 
vinden het verschrikkelijk om 
tegen iemand te vertellen dat 
ze bepaalde klussen niet mogen 
doen, terwijl ze dat wel zouden 
willen doen.  
 

5) Verschuiving individuele 
begeleiding naar hbh 2 
en hbh 3  
emeenten zijn inmiddels 
ook verantwoordelijk voor 

de extramurale individuele be-
geleiding. Hulp bij het huishou-
den categorie 2 en 3 is onder-
steuning aan mensen die zelf 
de regie niet meer hebben. Dit 
kan je zien als lichte vormen 
van individuele begeleiding. Met 
het tijdig inzetten van hbh 2 en 
3 kun je de inzet van dagbeste-
ding en individuele begeleiding 
voorkomen of later inzetten. 
Zoek in die verschuiving ver-
nieuwing van de zorg. 
 

6) Investeer in de toegang 
aak van de Wmo-con-
sulent een casemanager 

zodat medewerkers van zorgin-
stellingen een vast aanspreek-
punt hebben en één consulent 
de cliënt blijft volgen.  
 

 
 

Dit kan een continu proces zijn 
in plaats van dat na het stellen 
van de indicatie het contact 
stopt. Zeker bij dagbesteding 
en individuele begeleiding is dat 
van groot belang, maar ook bij 
hbh. Een vast aanspreekpunt is 
fijner voor de cliënt en de zorg-
verlener en het maakt dat je 
sneller kunt schakelen bij het 
op en afschalen van de zorg.  
 

Eveline Tijmstra 

De PCOB gaat mee op 
een door het CDA 

georganiseerd bezoek 
aan de Tweede Kamer. 
 

p donderdag 15 sep-
tember was het dan 

zover dat er een bus met 
CDA-ers (m/v) en PCOB-ers 
(m/v) vanaf het AH-terrein 
vertrok naar de Tweede Ka-
mer in Den Haag. Uitge-
zwaaid door CDA-raadslid 
Eveline Tijmstra, die elk van 
ons een zakje met versnape-
ringen en een flesje water 
meegaf.  
Omdat er een paar afzeggingen 
waren, vertrokken we om tien 
voor twaalf met 46 personen. 
Volgens de chauffeur ruim op 
tijd, want met een goed uur 
rijden zouden we ruim voor het 
afgesproken tijdstip van half 
twee onze bestemming bereikt 
hebben. We kwamen dan ook 
rond één uur aan bij de stop-
plaats voor de bus en o.l.v. 
Sjoeky liepen we in tien minu-
ten naar het gebouw van de 
Tweede Kamer. 
 

aar werden we verwelkomd 
door de beveiliging: geen 

vloeistoffen mee naar binnen, 
losse spullen in het mandje en 
door de scanner en iedereen 
door het detectiepoortje. Zoals 
verwacht werd er bij ons niets 
verdachts gevonden en werden 
we achter de beveiliging opge-
vangen door een CDA-
medewerker. Deze man bracht 
ons naar de fractiekamer van 
het CDA ondertussen met trots 
vertellend over het feit dat het 
CDA de mooiste fractiekamer 
heeft in het mooiste deel van 
het gebouw. Voor het huidige 
aantal van 13 Kamerleden meer 
dan voldoende ruimte. Alleen 
als bij de verkiezingen het dub-
bele aantal zetels in de wacht 
gesleept zou worden, zouden de 
CDA-ers deze mooie kamer 
verlaten voor een grotere. Maar 
zelfs onze CDA-begeleider zag 
dat niet gebeuren. 
 

nze begeleider sprak de tijd 
vol tot Pieter Heerma ons 

zou komen verwelkomen en tot 
grote vreugde van velen, kwam 
na een minuut of tien Pieter  

 
 

Pieter Heerma en Mona Keijzer 
 

Heerma binnen lopen met – 
verrassing! – Mona Keijzer in 
zijn kielzog. Beiden toonden 
zich blij verrast om zoveel (ex) 
plaatsgenoten te zien.  
Mona zei zelfs, dat ze zich direct 
thuis voelde met zoveel bekende 
gezichten! Beiden vertelden het 
e.e.a. over het gebouw, maar 
ook over recente politieke 
vraagstukken, met name over 
de WMO gaf Mona heel duidelijk 
weer hoe het volgens het CDA 
zou moeten gaan.  
Pieter gaf ook de verklaring 
waarom de zaal van de Tweede 
Kamer bijna leeg was, ondanks 
dat een minister aan het woord 
was en de Kamer toesprak. Dat 
komt, zo zei Pieter, omdat er op 
zo’n dag als vandaag wel zo’n 
80 verschillende vergaderingen 
her en der plaats vinden en elk 
Kamerlid maar op één plaats 
tegelijk kan zijn.  
 

a dit CDA-moment werden 
we in twee groepen ge-

splitst en kregen we een inte-
ressante rondleiding. We kwa-
men op de publieke tribune van 
de Tweede Kamer, waar we 
minister Bussemaker hoorde 
spreken over de problemen met 
de Islamitische hogeschool, die 
niet kon voldoen aan de eisen 
die in ons land aan goed onder-
wijs worden gesteld, en hoe de 
minister hiermee moet omgaan. 
 

 
 

(De andere groep was getuige 
van de reactie van minister 
Kamp op een aantal moties 
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waarin gevraagd werd de af-
valwaterinjectie in lege gasvel-
den in de Twentse bodem op te 
schorten.)  
 

aarna ging onze tocht door 
het gebouw verder. We 

zagen de oude zaal van de 
Tweede Kamer met zijn veel 
kleurige vloer en we hoorden 
van onze begeleidster het een 
en ander over de geschiedenis 
van de zaal.  
 

 
 

Aly Paul (l) en Trudy Meijerink in de 
oude zaal van de Tweede Kamer 

 

e kwamen in de kamer 
met portretten van eerde-

re Kamervoorzitters en we za-
gen nog diverse andere plekken 
in het gebouw, zoals de water-
bron, waar volgens de overleve-
ring de eerste inwoners van Den 
Haag een nederzetting hadden. 
We zagen een stukje van het 
gebouw, waar oud en nieuw-
bouw verbonden waren, we 
hoorden de uitgangspunten van 
de architect bij de nieuwbouw 
van de jaren 90 en we kwamen 
in de bibliotheek met alle op 
schrift gestelde handelingen van 
de volksvertegenwoordigers 
vanaf eind 19de eeuw. 
 

ortom een indrukwekkende 
dag, die het bezoek meer 

dan waard was. Dat we niet om 
vier uur bij de bus waren, zoals 
afgesproken, maar een half 
uurtje later was dan ook niet zo 
raar, want overal had meer tijd 
zeker niet tot verveling geleid. 
Integendeel, stemmen gingen 
op om dit over enkele jaren nog 
eens te doen. 
Een domper op de dag was na-
tuurlijk de bekendmaking door 
PCOB-voorzitter Kees Paul, dat 
in de afgelopen nacht ons aller 
bekende Pien Rijken was over-
leden. 
 

Na een voorspoedige terugreis 
en een woord van dank aan de 
chauffeur vergezeld met een 
applaus en een envelopje, 

keerde eenieder met een goed 
gevoel over deze dag vanaf het 
AH-parkeerterrein huiswaarts. 
 

Jan Dorrepaal 
 
Even voorstellen… 
 

raag wil ik mij als nieuw 
lid van het CDA aan u  

voorstellen. Ik ben ge-
trouwd en moeder van twee 
volwassen dochters. Al jaren 
ben ik werkzaam op een 
huisartsenpraktijk in Purme-
rend. Eerst als praktijkassis-
tente en nu ook als prak-
tijkmanager. Mijn hart ligt 
bij de zorg.  
 

k ben ook lid van de Centrale 
Cliëntenraad van de Zorgcir-

kel en van de cliëntenraad van 
Middelwijck in Middenbeemster. 
Van 2006 tot 2014 ben ik lid 
van de gemeenteraad in Purme-
rend geweest voor de VVD en 
had ‘Samenleving’’ als porte-
feuille. Ik werkte toen samen 
met Mona Keijzer en Eveline 
Tijmstra. Ik ben een groot 
voorstander van meer vrouwen 
in de politiek. 
 

a een politieke stilte be-
sloot ik als liberaal met een 

sociaal hart tot een ‘proeflid-
maatschap’ van het CDA. In 
juni bezocht ik het CDA congres 
in Maarssen om de sfeer te 
proeven. Dat voelde als een 
warme deken en ik ben inmid-
dels officieel lid van het CDA 
geworden. 
 

 
 

Liesbeth Roet 
 

eze zomer ben ik mee ge-
weest op werkbezoek per 

fiets in de Purmer-Noord en 
Purmer-Zuid. Het wordt op prijs 
gesteld als de politiek interesse 
toont in de ontwikkelingen van 
een wijk. 
 

De positieve manier waarop 
fractie en bestuur van het CDA 
met elkaar omgaan ervaar ik 
als plezierig. 
Ik hoop dan ook de komende 
jaren mijn bijdrage voor het 
CDA in Purmerend te mogen 
leveren. 

Liesbeth Roet 
 

Kandidaten 
Tweede Kamer 

 

CDA kiest voor vernieuwing 
en ervaring 
 

et landelijk CDA partij-
bestuur heeft de con-

ceptkandidatenlijst voor de 
Tweede Kamerverkiezingen 
van 15 maart 2017 vastge-
steld. De lijst wordt aange-
voerd door Sybrand Buma; 
Mona Keijzer staat opnieuw 
op de tweede plaats.  
 

 
 

Sybrand Buma 
 

Ook alle overige leden van de 
huidige fractie keren terug op de 
nieuwe lijst. Zij worden aange-
vuld met sterke, nieuwe kandida-
ten uit alle delen van het land. 
 

artijvoorzitter Ruth Peetoom 
is trots op de conceptlijst: 

“Dit is een mooie lijst voor héél 
Nederland. We versterken de 
huidige fractie met nieuwe ge-
zichten, met herkenbare CDA’ers 
uit het Zuiden van het land, uit 
de Noordelijke provincies, uit de 
grote stad en uit de regio.” 
De hoogste nieuwe binnenko-
mer is René Peters (40), CDA-
wethouder uit Oss. De tweede 
nieuwkomer in de top 10 is 
Harry van der Molen (36), CDA-
wethouder te Leeuwarden. An-
ne Kuik (29), gemeenteraadslid 
uit Groningen is de derde 
nieuwkomer, op plaats elf. 
De conceptlijst is verstuurd aan 
de lokale CDA-afdelingen, die 
wijzigingsvoorstellen kunnen 
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indienen op deze lijst. Op het 
CDA-najaarscongres van 12 
november in Veghel wordt de 
lijst definitief vastgesteld. 
Op de conceptlijst staan 49 
namen. De eerste 25 namen 
vindt u hieronder: 
 

1. Sybrand Buma (ZH)  
2. Mona Keijzer (NH) 
3. René Peters (NB)  
4. Pieter Omtzigt (Overijssel)  
5. Madeleine van Toorenburg (NB) 
6. Raymond Knops (Limburg)  
7. Pieter Heerma (NH)  
8. Harry van der Molen (FR) 
9. Hanke Bruins Slot (Utrecht)  
10. Jaco Geurts (Gelderland)  
11. Anne Kuik (Groningen)  
12. Chris van Dam (ZH)  
13. Agnes Mulder (Drenthe)  
14. Michel Rog (Noord-Holland)  
15. Mustafa Amhaouch (LB)  
16. Martijn van Helvert (LB)  
17. Erik Ronnes (NB) 
18. Joba v. d. Berg-Jansen (ZL) 
19. Evert-Jan Slootweg (GD) 
20. Lenny Geluk-Poortvliet (UT) 
21. Wytske de Pater-Postma (ZH)  

22. Hilde Palland (Overijssel)  
23. Julius Terpstra (ZH) 
24. Stijn Steenbakkers (NB) 
25. Gerard van den Anker (GD) 
 
Mededelingen van het 
bestuur 
 

 
 

Overleden 
Mw. A.D. Rijken, Berhard 
Zweersstraat 170, 1443 TK P’end 
 

Bijeenkomsten 
 Dinsdag 4 oktober, extra 

vergadering van de ge-
meenteraad van Purmerend 
van 19.00 – 20.00 uur. Be-

noeming en beëdiging van 
Eveline Tijmstra als wet-
houder en beëdiging van 
Jaap Veenstra als raadslid. 
 

 Dinsdag 4 oktober, extra ALV 
van CDA-NH vanaf 19.30 uur 
in de Jansheeren, Malterzer-
plein 1 in Heemskerk. Onder-
werp: de campagne voor de 
Tweede Kamer verkiezingen. 
 

 Zaterdag 12 november het 
CDA-najaarscongres in Veghel 

 
Kopij voor 24 december sturen 
naar kees.paul@upcmail.nl 
 

Secretaris bestuur: 
 

Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
 

 
 
 
 
 

 
Bevragingsbijeenkomst 
kandidaat wethouder 
Eveline Tijmstra op  

28 september jl. 
 

 
 
 
 

 

 
Foto’s gemaakt door 
Jaap Veenstra tijdens 
de CDA-BBQ in de tuin 
van Eveline en Jeroen.  
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 


